
 
 
    P R O T O K O Ł  nr XXXIII/09  
 
 
   Z obrad XXXIII/09 Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 
   Odbytej w dniu 3 czerwca 2009 roku  
 
 
 

Udział w Sesji wzięli radni / wg zał. listy obecności – zał. nr 2 do 
protokołu / 
Oraz  
Henryk  Litka – Burmistrz MiG  
Liliana Lenarczyk  śurczak - Sekretarz MiG  
ElŜbieta Juskowiak – Skarbnik Mi G  
Maria Marchlewska – Kierownik Referatu Gospodarczego  
Mirela Godawa – Kierownik Referatu Obywatelskiego  
Zofia Kmiecik – radna powiatu śremskiego , 
Jan Chojnacki – radny powiatu śremskiego  
Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy  
Oraz mieszkańcy miasta i gminy . 
 
 
  Ad.12  Otwarcie XXXIII  Sesji Rady Miasta i Gminy 
Dolsk Przewodniczący Ra 
  Otwarcia XXXIII Sesji dokonał Przewodniczący Rady  
Zbigniew Kierzkowski , który powitał radnych i zebranych gości i 
stwierdził, Ŝe na Sali obecnych jest 15 radnych  wobec czego rada 
władna jest do podejmowania uchwał .   

 
W tym punkcie obrad Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
przedstawił proponowany  porządek obrad Sesji , radni do tego 
porządku obrad nie wnieśli Ŝadnych zastrzeŜeń  
O zabranie głosu  w tym punkcie obrad Sesji poprosiła Pani Zofia 
Kmiecik ,która na salę obrad przybyła z 3 osobowa delegacją  
mieszkańców Lubiatówka   z prośba o wykreślenie z porządku obrad  
punktu dot. podjęcia uchwały  w sprawie  zamiany nieruchomości 
połoŜonej  w Lubiatówku  
Mieszkańcy nic o tym nie wiedzą i z tą decyzją się nie zgadzają stąd 
prośba o wykreślenie   tej uchwały z porządku obrad Sesji . 
Jest propozycja ze strony mieszkańców Lubiatówka aŜeby 
zorganizować spotkanie z udziałem Burmistrza  celem wyjaśnienia tej 
sprawy . 
Jak moŜna coś robić bez konsultacji z mieszkańcami  Lubiatówka . 
 
Radny Zbigniew Kiel – przysłuchując się tej dyskusji i nasuwa się 
pytanie na czyj wniosek ma być robiona ta zamiana . 
 



Pani Maria Marchlewska  - Kierownik Referatu Gospodarczego – to 
nie jest na wniosek tylko to jest działanie z Urzędu  i dotyczy 
prawidłowego uregulowania tych spraw . 
Burmistrz MiG Hernyk Litka  – proszę  mieszkańców Lubiatówka o 
zrozumienie nas w swoich działaniach ,gdyŜ nie jest naszym celem 
skłócenie  zainteresowanych tylko tak wyregulowanie tych spraw aŜeby 
obie strony były zadowolone a szczególnie mieszkańcy Lubiatówka 
,przecieŜ to co proponujemy to najlepsze wyjście . 
Radny Kazimierz Pepliński – jeŜeli nie jest to tak pilna sprawa to 
moŜe warto to odłoŜyć i na  nowo ta sprawę przedyskutować 
Radny Zbigniew Kiel -  jak uchwała jest w programie sesji to ją podjąć 
poniewaŜ  to jest dopiero rozpoczęcie tej sprawy . 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  przeprowadził 
głosowanie czy uchwała ma  być podejmowana czy nie – radni 
opowiedzieli się jednogłośnie  aŜeby uchwała została w programie 
obrad Sesji .  
O poszerzenie porządku obrad Sesji wystąpił Burmistrz MiG Henryk  
Litka , który poprosił o ujęcie w programie Sesji podjęcie uchwały o 
udzieleni  bonifikaty od ceny sprzedaŜy komunalnej nieruchomości 
lokalowej połoŜonej  w Dolsku .- dot. to podjętej juz uchwały w 
sprawie sprzedaŜy budynku mieszkalnego w Dolsku ul .Kościańska . 
Radni zaakceptowali zaproponowane zmiany w programie Sesji 
jednogłośnie  . 
 
 
  Ad.2 Przyjęcie protokołu obrad XXXII Sesji Rady 
Miasta i Gminy Dolsk 
 
Zabierając głos Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
stwierdził, Ŝe protokół taki został sporządzony i znajduje się do wglądu 
w Biurze Rady ./ 
Radni do sporządzonego protokołu nie wnieśli Ŝadnych zastrzeŜeń i 
zapytań. . 
 
  Ad.3 Informacja Burmistrza z działalności 
międzysesyjnej . 
 
Informacja została przedłoŜona  przez Burmistrza Miasta i Gminy  
Henryka Litka  ,który stanowi zał.. nr 3 do protokołu . 
Informacja została przyjęta bez zastrzeŜeń . 
 
 
  Ad.4 Przyjęcie informacji Unii Gospodarczej Regionu 
Śremskiego Śremski Ośrodek dot. działalności w roku 2008  
 
Informacja została przedłoŜona przez Panią Monik ę Bulińską 
Dyrektora  Śremskiego Ośrodka Wspierania Małej Przedsiębiorczości 
w Śremie  
Informacja stanowi zał. nr 4 do protokołu . 



Radny Jacek Woroch  - tak jak wynika z przedłoŜonego sprawozdania 
Unia ma szeroką działalność  czy unia równieŜ realizuje indywidualne  
projekty  np. odnawianie kapliczek przydroŜnych .  
Pani Monika Bulińska – tak jest to moŜliwe do realizacji ale  na 
wniosek właściciela takiej kapliczki  
Burmistrz MiG Henryk Litka  – podziękował za przedłoŜoną 
informacje z działalności  i stwierdził, Ŝe  Unia jest widoczna  na 
kaŜdym kroku . 
RównieŜ podziękowanie złoŜył  Przewodniczący Rady Miasta i 
Gminy Zbigniew Kierzkowski   
Na zakończenie tego punktu obrad Sesji glos zabrała ponownie Pani 
Monika Bulińska, która  wyraziła swoje zadowolenie z zaproszenia na 
obrady dzisiejszej Sesji a tym samym  z kontaktu  z radnymi i z 
przedłoŜonej informacji z  działalności za rok 2008 . 
 
 Ad.5 Podjęcie uchwał w sprawach : 
 
 a/ wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie gminy 
środków stanowiących fundusz sołecki. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Mirela Godawa ,która wyjaśniła, 
Ŝe z dniem 1 kwietnia 2009 roku  zaczęły obowiązywać przepisy 
ustawy o funduszu gminnym ,które nakładają na organy stanowiące 
jednostek samorządu terytorialnego  obowiązek podjęcia uchwały w 
sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie gminy w  
kolejnym roku budŜetowy środków finansowych stanowiących fundusz 
sołecki . 

Środki funduszu mogą być przeznaczone na realizację 
przedsięwzięć będących zadaniami własnymi gminy . 

Wysokość funduszu sołeckiego oraz zasady wydatkowania i 
przeznaczenie środków określają przepisy przedmiotowej ustawy . 

Radny Krzysztof Szczepaniak – orientując się w budŜecie to 
my mamy juz takie środki wyodrębnione czy to  będą   dodatkowe 
środki czy to będzie to samo . 

Pani Mirela  Godawa – tak my to juz mamy wyodrębnione  i 
sposób wyliczenia juz został w tym roku wprowadzony i to będzie ten 
sam fundusz . 

Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski przeprowadził 
glosowanie nad projektem uchwały  

 
Uchwała nr XXXIII/204/09 została zatwierdzona 15 glosami 

i stanowi zał. nr 5 do protokołu . 
 
b/wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie w drodze przetargu 

ustnego nieograniczonego nieruchomości stanowiących mienie 
komunalne , 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska 
Kierownik Referatu Gospodarczego ,która w uzasadnieniu do 
podjęcia uchwały powiedziała, Ŝe Rada Miasta i Gminy Dolsk 
przeznacza  



Do wydzierŜawienia w drodze przetargu ustnego 
nieograniczonego nieruchomości stanowiące mienie komunalne  a 
dotyczy to działek połoŜonych w Rusocinie i Nowieczku . 

Radni do przedłoŜonego  projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych 
zapytań . 

Przewodniczący Rady przeprowadził glosowanie nad projektem 
uchwały  

Uchwała nr XXXIII/205/09 została zatwierdzona 15 głosami 
i stanowi zał. nr 6 do protokołu  

 
c./wystąpienia ze Stowarzyszenia Gmin Nadobrzańskich . 

 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Liliana Lenarczyk Zurczak 
Sekretarz MiG ,która w uzasadnieniu powiedziała, Ŝe w dniu 
23 sierpnia 2000 roku Rada Miasta i Gminy Dolsk zdecydowała o 
przystąpieniu do Stowarzyszenia Gmin Nadobrzańskich  którego jako 
podstawowy cel wskazano działania na rzecz ochrony środowiska 
naturalnego nad Obrą i jej dopływami . 
Podejmowane działania nie przyniosły jednak oczekiwanych rezultatów 
,nie zdołano pozyskać środków ,które pomogłyby uregulować choć w 
części gospodarkę wodno– ściekowa w większości gmin 
stowarzyszenia ,w tym gminie Dolsk ,stąd pozostawanie członkiem 
tego stowarzyszenia w chwili obecnej nie znajduje uzasadnienia . 
Podjęcie przedmiotowej uchwały jest konieczne ,gdyŜ nie został 
osiągnięty cel. dla którego gmina Dolsk przystąpiła do stowarzyszenia . 
Radny Krzysztof Szczepniak – jaka była wysokość składki 
członkowskiej na rok  
Burmistrz MiG Henryk Litka  – składka wynosiła około ,5 tys. na rok 
,jednak nie tylko to się liczy  wiemy, Ŝe przynaleŜność do tego 
Stowarzyszenia nic nam nie da.. 
W tej chwili juz 5 gmin wystąpiło a dalsze będą  występować. 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski przeprowadził 
glosowanie nad projektem przedstawionej uchwały  
Uchwała nr XXXIII/206/09  została zatwierdzona 15 glosami 
i stanowi zał. nr 7 do protokołu. 
 
 d/emisji obligacji komunalnych  
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta Juskowiak Skarbnik 
MiG  która wyjaśniła, Ŝe zasady emisji obligacji zostały omówione na 
wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji Rady  i kwota emisji 
obligacji została uwzględniona na sumę  2.920.000zł . 
Emisja obligacji ma na celu pozyskanie środków finansowych na 
pokryciu wydatków związanych z realizacją planu inwestycji gminnych 
Radny Kazimierz Pepliński – wiemy, Ŝe jest to konieczne posunięcie 
,ale teŜ słyszymy, Ŝe  niektóre gminy maja trudności gdyŜ mają duŜe 
zadłuŜenia ,chyba nam w tej chwili nic nie grozi . 
Burmistrz MiG Henryk Litka  – rozumiem obawy Pana radnego ale 
nic nam nie grozi jesteśmy wypłacalni . 
 



Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski przeprowadził 
głosowanie nad projektem uchwały  
Uchwała nr XXXIII/207/09  została zatwierdzona 15 głosami 
i stanowi zał. nr 8 do protokołu . 
 
  e/ nadania odznaki pamiątkowej  
 
Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz Miasta i Gminy Henryk  
Litka  ,który odczytał nazwiska wraz z uzasadnieniem osób które 
zaproponował do otrzymania tej odznaki . 
Równocześnie  Burmistrz stwierdził, Ŝe jest to dość duŜa ilość osób ale 
to wszystko wiąŜe się z 650 leciem miasta  Dolska . 
Proponuje  się do tej odznaki następujące osoby : 
 Kazimierz Burzyński 
 Jan Ciszewicz  
 Ryszard Ciszewicz  
 Bogdan Gagat 
 Ryszard Jankowiak 
 Zbigniew Kierzkowski  
 Tomasz Korczak  
 Bogdan  Kómoch 
 Van den Laan 
 Zenon Mendyka  
 Wojciech Mróz 
 Romuald Ochocki 
 Tadeusz Pacyński 
 Tadeusz Pazoła 
 Edwarda Plackowska 
 Andrzej Ratajczak  
 Henryk Schwanke 
 Teresa Stryczyńska 
 Roman Szymański 

Krystyna Trybuś 
Benedykt Włodarczak 
Jacek Woroch 
Koło Pszczelarskie w Dolsku  

 
Radny Jacek Woroch – trudno tu cos komentować gdyŜ sam 
znalazłem się w tak zacym gronie ,pragnę tylko dopowiedzieć odnośnie 
Pana Romana Szymańskiego ,Ŝe dzięki niemu mamy współpracę 
pomiędzy Dolskiem a Międzylesiem on to rozpoczął. 
 Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski przeprowadził 
glosowanie nad projektem uchwały  
 Uchwała nr XXXIII/208/09  została zatwierdzona 15 głosami i 
stanowi zał. Nr 9 do protokołu .  
 
 
 
 



 f/zmiany uchwały w sprawie budŜetu miasta i gminy Dolsk 
na 2009 rok . 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta Juskowiak Skarbnik 
Miasta i Gminy ,która w uzasadnieniu powiedziała, Ŝe  zwiększa się  
dochody  i wydatki  o kwotę  370.824,-zl z przeznaczeniem  na wypłatę  
zwrotu części podatku akcyzowego zawartego w oleju napędowym  , na 
budowę drogi gminne Sremskie Przedmieście ora budowę boiska Orlik 
2012  . 
Radni do projektu uchwały nie wnieśli i Ŝadnych zapytań wobec 
powyŜszego Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie . 

Uchwała nr XXXIII/209/09 została zatwierdzona 15 głosami 
i stanowi zał. nr 10 do protokołu . 

 
g/zamiany nieruchomości połoŜonych w obrębie 

ewidencyjnym gruntów Lubiatowa  
 
.Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska 

Kierownik Referatu Gospodarczego ,która wyjaśniła, Ŝe dotyczy to 
zamiany nieruchomości połoŜonej w Lubiatowie stanowiącej własność 
gminy Dolsk a działkę  stanowiąca własność firmy Mróz ./ to jest6 
sprawa która była juz omawiany na początku obrad Sesji . 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad projektem 
uchwały  
Uchwała nr XXXIII/210/09 została zatwierdzona 14 głosami i 
stanowi zał. nr 11 do protokołu . 
 
 h/nieodpłatnego nabycia od Agencji Nieruchomości Rolnych 
Skarbu Państwa nieruchomości połoŜonej w Dolsku . 
 
 Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska 
Kierownik Referatu Gospodarczego ,która powiedziała ,Ŝe jest to 
projekt uchwały który uporządkuje teren parku miejskiego .Radni do 
projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych zapytań. 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad projektem 
uchwały . 
Uchwała nr XXXIII/211/09  została zatwierdzona 15 glosami 
i stanowi zał.. nr 12 do protokołu .   
 
 
 i/zbycia nieruchomości niezabudowanych połoŜonych w 
Mszczyczynie  
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska Kierownik  
Referatu Gospodarczego ,która przedstawiła działki które miałyby być 
sprzedane w drodze  przetargu ustnego nieograniczonego i  w drodze 
bezprzetargowej  połoŜone  w Mszczyczynie . 
 
 Na poprzedniej Sesji Pan Porzucek wystąpił o  zamianę tych 
działek na boisko jednak w tej chwili chcielibyśmy aŜeby te działki o 



których mowa w uchwale zostały sprzedane  ale mamy jeszcze inne 
działki i wtedy będziemy  myśleli o boisku . 
 Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski przeprowadził 
głosowanie nad projektem uchwały . 
 Uchwała nr XXXIII/212/09 została zatwierdzona 14 glosami 
i stanowi zał nr 13 do protokołu  
 
 j/nabycia nieruchomości połoŜonych  w Dolsku . 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska Kierownik  
Referatu Gospodarczego ,która poinformowała radnych ,ze gmina 
chce  sporządzić plan budowy drogi na osiedlu Jaskółki  i sięgnąć  po 
unijne fundusze jednak w tej chwili ta droga jest za wąska i jest 
konieczność wykupu działek od prywatnych właścicieli .. 
W tej sprawie było kilka konsultacji odnośnie ceny wykupu  i 
ostatecznie wykup miały dotyczyć Pana Grzegorczyka i Pana 
Tomczaka . 
Radni do projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych zapytań . 
Wobec powyŜszego Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
przeprowadził glosowanie nad projektem uchwały . 
Uchwała nr  XXXIII/213/09 została zatwierdzona 14 głosami i 
stanowi zał. nr 14 do protokołu . 
 
 k/ udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaŜy komunalnych 
nieruchomości  lokalowej połoŜone w Dolsku . 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska Kierownik  
Referatu Gospodarczego ,która w uzasadnieniu do uchwały 
powiedziała, Ŝe została juz podjęta uchwała w sprawie sprzedaŜy 
nieruchomości  Pani Kosowskiej i wobec tego jest jeszcze  potrzebne 
podjęcie tej uchwały która mówi o wysokości bonifikaty przy 
sprzedaŜy tej nieruchomości  . 
Taka uchwała jest podejmowana kaŜdorazowo do danej sprzedaŜy . 
Radni nie wnieśli do tej uchwały Ŝadnych zapytań . 
Przewodniczący Rady przeprowadził g…losowanie nad projekte4m 
uchwały . 
Uchwała nr  XXXIII/214/09  została zatwierdzona 14 głosami i 
stanowi zał nr 15 
 
 Ad.6 Interpelacje i wnioski radnych  
 
Radny Krzysztof Szczepaniak  poruszył nastęujące tematy : 
- wiemy, Ŝe było takie pojęcie  jak stawek p poŜarowy  ,wiemy, Ŝe jest 
przewidziany remont drogi do hydrofornii i czy ten stawek będzie 
istniał, 
- druga sprawa co dalej ze szkoła w Małachowie – dlaczego wszystko 
robione jest po cichu i nas jako radnych się o tym, na bieŜąco nie 
informuje . 
 Powstała filia teraz ma powstać szkoła  I do III  i jak długo to 
będzie tak trwać. 



My jako radni nie mamy Ŝadnych informacji tylko  co usłyszymy od 
rodziców . 
Mam  duŜe zastrzeŜenie co do sposobu przepływu informacji ,przecieŜ  
powinniśmy duŜo wcześniej być o wszystkim poinformowani  to moŜe 
to by wszystko inaczej wyglądało 
Druga sprawa  to sprawa nauczy cieli – najlepszym wyjściem to 
wymiana całej kadry na nowa i wtedy były spokój . 
 
Burmistrz M iG Henryk Litka - jeŜeli chodzi chodzi o stawek 
p.poŜarowy to trudno tu w tej chwili odpowiedzieć na to pytanie  jestem 
zobowiązany  wyjaśnić  tą sprawę  i wtedy udzielę odpowiedzi .. 
Natomiast jeŜeli chodzi  o szkołę w Małachowie to sprawa przedstawia 
się następująco  
Staraliśmy się postępować zgodnie z przepisami  
Sprawa wyszła dopiero wtedy gdy zostały  nam przedstawione arkusze 
organizacyjne szkól i okazało się., Ŝe w tej szkole jest bardzo mało 
dzieci w niektórych klasach po 3 dzieci . 
Od tego roku  Kuratorium nie decyduje w sprawie arkuszy 
organizacyjnych  i wobec  tego myśmy  się   tą sprawa zajęli . 
Nie ukrywaliśmy tego ale sprawa wyszła nagle  
Dyrektor szkoły w  Dolsku zaproponował takie rozwiązanie  i miał w 
kolejności powiadomić o tym nauczycieli, rodziców ,sołtysów i radnych   
Taka kolejność została zachowana i nie moŜna mówić ,ze myśmy to  
ukrywali.  
Zebranie jakie zostało w pierwszej kolejności zwołane to bez naszego 
udziału i za wcześnie  
Dopiero na drugie zebranie zostaliśmy poproszeni ale jak się okazało 
to było juz  pózno . 
Nigdy nie ukrywałem przed radnymi ,Ŝe coś mamy zamiar robić i tez 
nie jest moim zwyczajem aŜeby  doprowadzać do konfliktów . 
W piątek zorganizowaliśmy spotykanie w Urzędzie  tu podjęliśmy 
decyzje ,Ŝe tylko 3 dzieci będzie dojeŜdŜała do Dolska ,natomiast  
pozostałe decyzje będą podejmowane pózniej . 
Gdyby więcej klas przeszło do Dolska to moglibyśmy w tych 
pomieszczeniach urządzić przedszkole gdyŜ dotychczasowe 
pomieszczenia są za małe . 
NaleŜy tu równieŜ powiedzieć ,Ŝe wszystkie dzieci byłyby dowoŜone  
Radny Krzysztof Szczepaniak – wszystkich Pana wyjaśnień 
wysłuchałem ale mnie Pan nie przekonuje gdyŜ przy kampanii 
wyborczej mówił Pan wyraŜnie ,Ŝe szkoła nie będzie likwidowana  
PrzecieŜ wszyscy wiemy, Ŝe od lat w tej szkole jest konflikt i nikt w tej 
sprawie nic nie zrobił  dlaczego teraz nie moŜna nauczycieli przenieśc  
Radny Jacek Woroch -  propozycje były dobre szczególnie 
skorzystała by na tym młodzieŜ ale widzimy co z tego wyszło . 
Natomiast jeŜeli chodzi o kadrę nauczycielska to trudno to tak załatwić 
jak kolega mówi a kto tam ma być przeniesiony z innej szkoły czy to 
ma być kara dla tych nauczycieli. . 
Teraz była okazja to wszystko uporządkować  a nauczyciele nie 
pozostawaliby bez pracy . 



Na posiedzeniu Komisji Oświaty  było omawiane  poniewaŜ trudno się 
z tym zgodzić jeŜeli do szkoły w Małachowie dojedŜają nauczyciele z 
Dolska  i mają nadgodziny a nauczyciele w Gimnazjum  mają pełny  
etatów . 
Radna Renata Jankowiak – wszystko rozumiemy ale trochę czujemy 
się oszukani jako radni z tego tereny dlaczego wcześniej z nami na ten 
temat nie rozmawiano  to moŜe byśmy mieli inne zdanie i byśmy tego 
pomysłu bronili. 
PrzecieŜ wszyscy nam wytykają, Ŝe jesteśmy radnymi z tego terenu i 
nic w tej sprawie nie robimy . 
 
Radny Krzysztof Szczepaniak nasz wniosek w tej sprawie jest jeden – 
zmienić  nauczy cieli . 
Głos zabrała Pani Liliana Lenarczyk Zurczak Sekretarz MiG ,która 
poinformowała radnych ,Ŝe brała udział w tym spotkaniu i  to co tam 
słyszała  to trudno tu powtórzyć . 
Mieszkańcy w zasadzie krzyczeli i nie chcieli słuchać czym kierowano  
gdy zaproponowano takie rozwiązania . 
Trudno było im wytłumaczyć  to wszystko i w zasadzie nikt tego nie 
przyjmował do wiadomości . 
Gdyby to zebranie było zorganizowane jako to pierwsze tak jak to 
miało być moŜe to wszystko o wyglądałoby inaczej a tak to tylko to 
była tzw. pyskówka . 
Na spotkaniu pierwszym zorganizowanym tak szybko bez naszego 
udziału była prasa przecieŜ ktoś ich musiał zawiadomić ,tutaj natomiast 
juŜ nikogo nie było . 
Napisano wobec tego to co chcieli napisać . 
 
Radny Ja cek Woroch – to jest prawda odnośnie prasy  - kilkakrotnie 
się o tym przekonałem gdy zapraszałem prasę np. na wręczenie  
upominków gdy młodzieŜ otrzymała stypendia ,nikt się nie pofatygował 
aŜeby o takim spotkaniu napisać ale gdy młodzieŜ się pobije w drodze 
ze szkoły do domu to  juŜ jest sensacja i nagonka na nauczycieli . 
 Podobnie wygląda to ze szkołą w Małachowie gdyby wszyscy 
wysłuchali tych argumentów to sytuacja by wyglądała  moŜe inaczej a 
nie trzeba wszystkiego tak szybko robić 
 
Burmistrz MiG Henryk Litka   odnośnie przekształcenia szkoły 
podstawowej w Małachowie  sprawę uwaŜam w tej chwili zakończona 
nie chcę Ŝadnych konfliktów  na wsi ,natomiast jeŜeli chodzi o dalszy 
los w tej sprawie to będziemy o tym dyskutować . 
 
  Ad.7 Wolne głosy i wnioski . 
 
Pan Jan Chojnacki – radny powiatu Sremskiego  
Skierował prośbę do Burmistrza o interwencje w sprawie 
uporządkowania poboczy na drodze do Borku . 
Została skoszona trawa i ukazał się tam istniejący bałagan . 
- druga sprawa poruszona przez Pana Chojnackiego  to sprawa  budowy 
boiska ORLIK . 



 Wiemy, Ŝe  nasza gmina jest to bardzo duz6y wydatek  i jest 
wobec  tego prośba aŜeby to było  właściwie wykorzystane  
Kto tam będzie organizował zajęcia  aŜeby obiekt nie stał pusty ,kto 
tym będzie się zajmował  bo moŜe wogóle tego nie warto budować  
-sprawa egzaminów zarówno w szkołach podstawowych jak i 
gimnazjach  
Słyszymy ,Ŝe nasze województwo wypadło słabo czy wiemy jak u nas 
wypadły egzaminy w gimnazjum . 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz MiG Henryk Litka  
-odnośnie uporządkowania poboczy przy drodze do Borku 
wystosujemy ponowne pismo do województwa , 
- sprawa egzaminów w gimnazjum – na ta chwilę nie mamy jeszcze 
wyników ., 
Natomiast jeŜeli chodzi o boisko Orlik to skorzystaliśmy z okazji 
dofinansowania tego zadania i będziemy to boisko wkrótce budować. 
Zdaję sobie sprawę ,Ŝe boisko powinno słuŜyć młodzieŜy cały dzień i 
uwaŜam, Ŝe  musi  być tam zatrudniony instruktor  poniewaŜ to był 
warunek pozyskania środków unijny  
Boisko  będzie podlegało pod OSiR . 
 
 AD.8 Zakończenie obrad Sesji  
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski ,który 
stwierdził, Ŝe wobec  wyczerpania się porządku obrad Sesji kończy  
obrady XXXIII Sesji Rady Miasta i Gminy i podziękował wszystkim 
za udział w obradach . 
 
 
 
Protokolant     Przewodniczący  
 
Stefania Gagat    Zbigniew Kierzkowski 

 
 
 


